
PROTOKÓŁ NR  49/17

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 09 sierpnia 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00, zakończyło o godz. 18:20.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Krystyna Konieczna

4. Ewa Pędziwiatr

5. Krzysztof Gorczyca

6. Paweł Pituch

Nieobecni usprawiedliwieni: Anna Klepacz

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Agata Młodawska

2. Beata Espenschied

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję.

4. Dyskusja na temat pism skierowanych do Komisji Budżetu, Planowania i Finansów.

5. Sprawy różne.

6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Posiedzenie Komisji Budżetu, Planowania i Finansów otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący

P. Artur Wrona.

Ad 2. Przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3. Następnie poprosił P. Skarbnik o omówienie projektów uchwał na sesję w dniu 10.08.2017r. Jako

pierwszą P. Skarbnik omówiła projekt uchwały w/s zmian w budżecie na 2017 rok.

Radny, P. Krzysztof Gorczyca miał wątpliwości co do środków, które zostały z akcji odśnieżania a

przeznaczone są (chodzi o 20 tys. zł) na wkład własny do remontu drogi ul. Gielniaka, na który to remont

zostały przyznane środki z Urzędu Dolnośląskiego na roboty popowodziowe (jest to kwota 64 tys. zł).

Według Radnego P. Gorczycy środki te winny zostać na odśnieżanie na następny sezon, inny Radny

stwierdził, że bardziej racjonalnym było by przeznaczyć te 20 tys. zł na dodatkowe koszenie w mieście.

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.

Następnie  omawiano  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  udzielania  pomocy

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Miejskiej Kowary.

Ten projekt został zaopiniowany pozytywnie.

Podobnie projekt uchwały w sprawie określania zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych



został również zaopiniowany pozytywnie.

Ad 4. Radni dyskutowali o pismach, które wpłynęły do Komisji Budżetu, Planowania i Finansów.

Ad 5.  W sprawach różnych Radny P. Krzysztof Gorczyca pytał P. Skarbnik o rozliczenie dopłat jakie ponosi

Urząd Miejski do KSWiK, zapoznano się z umową dzierżawy gruntu na rzecz OPS INVEST S.A.

Ad 6.  Na tym posiedzenie zakończono.

Wnioski Komisji:

1.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów zaopiniowała pozytywnie (jednogłośnie) projekt uchwały w/s

zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.

2.  Komisja Budżetu, Planowania i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie regulaminu

udzielania  pomocy  materialnej  o  charakterze  socjalnym  dla  uczniów  zamieszkałych  na  terenie  Gminy

Miejskiej Kowary (jednogłośnie).

3.  Projekt  uchwały  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określania  zasad  i  trybu  przyznawania  stypendiów

sportowych, został zaopiniowany również pozytywnie (jednogłośnie).

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Artur Wrona


